
Moste
Šestega maica je krajevna konfe-

renca SZDL Moste oiganiziralazbor
volivcev vseh sedmih volUnih enot.
Obravnavali so družbeni načrt in
proračun občine Ljubljana Moste-
Polje v primeijavi s proračunom in
družbenim načrtom za mesto Ljub-
ljano, ki naj bi veljal za letošnje leto.

V oči je padla razlika med pred-
videvanim povečanjem diužbenega
proizvoda (za 23 odstotkov) za
Ljubljano, in samo za 18 odstotkov
za našo občino. Zakaj?

Industrija je v Mostah vodilna
gospodaiska panoga in dohodki so
bili višji kot v družbenih službah -
torej v negospodarski dejavnosti,
kjer pa mesto Ljubljana prednjači.

Bodo dohodki torej nižji zaiadi
vsaj približnega izenačenja? Drugo:
stabilizacijski ukiepi se bodo po-
znali na osebnih dohodkDi ddavcev,
zaposlenih v tovarnah, ki so vezane
na uvoz surovin: Teol, Kolinska,
Papirnica v Vevčah in Saturnus.

Kdor od prisotnih še ni vedel, je
izvedel za odplačevanje anuitet za
tovarno Yulon, za katero se je obči-
na zavezala, da bo 12 let plačevala
določeno vsoto. To je bilo že pred
tremi leti, ko je proizvodnja stekla,
tovarna pa je bila biez kupoprodaj-
nih pogodb, torej btez jamstva za
bolj ali manj uspešno nadaljne delo-
vanje.

Nadalje so se ustavfli ob najbolj
očithih vsakdanjih težavah: pomanj-
kljiva javna razsvetljava, o nujnem
semafoiju pri vojni bolnici, slabo
označenih prehodih za pešce, o ne-
urejeni okolici blokov na Kajuhovi,
o slabih avtobusnfli zvezah s cen-
trom itd. Poseben problem je prete-
sen zdiavstveni dom, obupno dolgo
čakanje, da prideš na vrsto.

Več o tem bo morda slišati na
zboru občanov, ki bo čez dva me-
seca.
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